

將軍澳隧道豁免收費 TKO Tunnel toll waived



實施日期 IMPLEMENTATION DATE 11/12/2022







不用停車·毋須繳費 NO TOLL·KEEP GOING



- 因應將軍澳藍田隧道開通,政府將於**2022年12月11日**零時零分起 豁免將軍澳隧道費。
- 駕駛人士請直接駛過收費廣場,毋須停車及繳費。
- In connection with the commissioning of Tseung Kwan O Lam Tin Tunnel, the Government will waive the toll of Tseung Kwan O ("TKO") Tunnel from midnight on 11 December 2022.
- Motorists can drive through the toll plazas without stopping and paying tolls.



臨時交通安排

Temporary Traffic Arrangement



實施當日 Implementation Day

- 臨時交通安排12月10日(星期六)晚上10時至翌日凌晨6時期間進行,部分行車線及收費等將會封閉。
- 預計將軍澳隧道的交通屆時會非常擠塞,市民應盡量使用公共交通工具,及考慮乘搭鐵路往返九龍及將軍澳。
- 駕駛人士應預留充足的時間及考慮使用其他道路。
- 駕駛人士請保持忍讓及遵從在場職員指示。
- Temporary traffic arrangement will be implemented from 10 pm on 10 Dec (Saturday) to 6 am on the following day.
 Some of the lanes and toll booths will be closed.
- It is anticipated that the traffic at TKO Tunnel will be very congested. Members of the public are advised to use public transport and consider using railway services for travelling to/from Kowloon and TKO.
- Motorists should allow sufficient travelling time and consider using alternative routes.
- Motorists should exercise tolerance and patience, and follow the instructions of on-site staff.

實施豁免收費後的行車安排

Traffic arrangement after implementation of toll waiver



- 收費廣場一帶會於豁免使用費後繼續實施臨時交通安排, 以移除收費設施及進行道路工程。
- 駕駛人士應留意現場情況及小心駕駛。
- 現時每小時50公里的車速限制將維持不變。
- Temporary traffic arrangements will continue to be implemented at the toll plaza to facilitate the removal of toll collection facilities and road works.
- Motorists should pay attention to on-site situation and drive with utmost care.
- Existing speed limit of 50 km/h will remain unchanged.